
Ucenici iz Bijeljine posetili su Rudnik i termoelektranu (RITE) 
Ugljevik i upoznali se o radu ovog privrednog giganta Repubfike 
Srpske koji ima jedan od namodemijih rudnika u regionu i 
najvece gradiliste u poslednjih 30 godina na ovim prostorima. 
Direktor RiTE Oorde Popovic'. rekao je cla je poseta 160 ueenika 
sedmih razrecla bijeljinske Osnovne Skole ,,Knez lvo od 
Semberije" edukativnog karaktera i cla je ded prikazan rad na 
iskopavanju uglja i proizvodnji elektricne energije. Prema 
njegovim recima, RiTE zapoSljava vise od 2.000 radnika i 
proizvodi 35 odsto elektricne energije u Republici Srpskoj. 
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Dani socijalne, porodicne i deije zaStite 
U Bijeljini danas pocinju Dani socijalne, porodiene i decje za5tite, 
koji le trajati do petka. S ciljem razmatranja pitanja va.Znih za 
socijalni rad i sodjalnu zastitu, skupu te prisustvovati 
predstavnici Ministarstva zdravlja i socijalne zaStite RS, 
Ombudsman za decu, strueni radnid socijalne delatnosti, 
predstavnici Zavoda za socijalnu zaStitu Srbije, te predstavnici 
Komore socijalne zaStite Srbije. GodiSnji strueni skup organizuju 
Savez udrufonja strucnih radnika socijalne delatnosti iz RS, u 
saradnji sa Ministarstvom zdravlja i socijalne za5tite Srpske, te 
podr5ku Misije OEBS-a BiH 

1111111111111111111111111111 111111111111111111111111 

Otvaranje kancelarije Ombudsmana 

U Bijeljini ce clanas biti ozvanicen pocetak racla kancelarija 
Ombudsmana za decu RS. Na otvaranju ce govoriti Dragica 
RadoviC, Ombudsman za decu RS, Mieo Milit, gradonacelnik 
Gracia Bije~ine, SlaviSa MarkoviC, predsednik Skupstine Gracia 
Bijeljine, Milica LovriC, narodni poslanik u Narodnoj skupStini RS, 
jovanka VukoviC, zamenik Ombudsmana za decu RS. 
Konferenaja povodom otvaranja bite odr2ana u zgradi Gradske 
uprave Bijeljina u 10 easova. Cilj otvaranja kancelarije je 
podrska unapredenja poloiaja dece, porodica sa decom regije 
Bijeljine, ali i institucija koje se bave potrebama i problemima 
dece 
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Skup ,,Zivot sa distrofijom" 
Udruzenje zena sa invaliditetom ,,lmpuls", uz finansijsku 
podl'Sku Ministarstva za ljudska prava i izbeglice BiH. 
orgamzovalo je u Bijeljinj strueno-mformativni skup .,Dan 
otvorenog razgovora - Zivot sa distrofijom" Skup ;e, prema 
reoma Tanje MilinkoviC. izvt'Snog direktora Udruzenja, 
namenjen osobama obolelim od misicne distrofije i srodnih 
neuromisitnih oboljenja, ali i drugima koji iele da saznaju vise 
iii cla se upoznaju o zdravstvenim aspektima bolest~ te znacaju 
sistemskog pristupa, preventivnog i pravovremenog delovanja 
svih kacla je rel o re5avanju problema, zadovoljavanju potreba 
i ostvarivanju prava obolelih od ovih bolesti 
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Grad BiJelJ1na Je 
medu prvim lokalnim 
zajednicama koja je 
angaiovaJa gradskog 
menadiera. 

Pocetkom maja na ovu 
funkciju imcnovan je :\iilos 
Stevano\iC, cija ce uloga bili 
da predlaie projekte kojima 
ce se stimulisati ekonomski 
razvoj i zaposljavanje, te na 
taj naCin sto bolje odgovoriti 
na potrebe gradana. 

Lokalna vlast procenila 
je da je nrophodno prome
niti nacin funkcionisanja 
u pojedinim scgmentima i 
pokrenuti aktivnosti kojim 
ce se poboljSali uslovi Zivota 
gradana. UOCeni problemi se 
moraju resavati, a ne zaca5-
kavati navodi pl"\>i gradski 
menadzer Bijcljine. 

Kao prioriteme probleme 
koje creba reSavati je asfalti 
ranje pojedinih gradskih uli
ca, uklanjanje pasa i maCaka 
Jutalica. 0 ovim problemima 
gradsku upravu su obavestili 
gradani koji su zahtevali da 
se poenu sro pre resavati. 

- Infrastrukturni projekti 
jesu \aZn.i, all vazniji su pro 
jekti kojima cemo obezbediti 
posao. Raspisali smo kon 
kurs za 38 radnih mesta, a 
planiramo da omogucimo 
zaposljavanje u privatnom 
sektoru jos SO osoba - re~o 
je Stenno\iC On nagla5ava 
da bez novih radnih mcsta 
nema ni naprctka i to ce biti 
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prioritet ubuduce 1,a. gradsku 
upravu. 

Apleujem da ko god ima 
inicijativu i preduzetnickog 
duha potne sa biznisom. a 
grad ce ga podr.lati istice 
Stevanovic. 

Gradska uprava je na ilqativu gradskog menadlera pokrenw 
kampanju koja se zove .Ovo ;e i moj grad", a odnosi se islquC.ivo 
na ijude s pote~kotama u razvoju. • Posebnu painu posve
cujemo osobama sa posebnim potrebama, invalidima, para
plegi(.arima i cla ih reintegriSemo u druStvu. Da poku5amo da 
i1 zapo~ cla omogOCimo cla dostojanstveno live .svoj iivot 
Oni moraju biti integrisani u nase druStvo - zakljucuje 
StevanoviC. 

Naime, njegova ovlasce- ' 
na i sra je njegovo 
zadulenje su ne 
poznati za javnosc, 
zbog cega on kate 
da ne postoji oblast 
za koju je zaduien 
iii kojom ce se ba
vili vise u odnosu 
na neku drugu. 

Bavim se 
mnogim pitanjima 
i iz svih segmenata 
zivota. Moj prio
ritet su ipak ka-

find j 
~ 

koji hlllt.i 
dazapo 

privat1i l 

pitalni projekti, zavrsetak 
gasifikacije u koju je ulozeno 
\ise od 30 miliona cvra, 1..a 
vcletak kanalizacije, obnova 
skola i stvaranje uslova za 

Diplome najboljim uc 
Nakon ovogodiSnjih 

meduskolskih takmicenja 
osnovnih skola Brcko dis
trikta u Domu kulture odr
iana je zavrsna svecanost 
na kojoj su najuspeC:nijim 
ucenicima i nastavnicima 
dodeljen diplomc. 

Senad Osmanovic, sef 
Odeljenja za obrawvanje ce
stilao je na rezultatima ostva 
renim uskolskoj 2017 12018. 
godini i najusp<!Snijima do-

dclio 44 priznanja. 
Mara l\tatkic, sef Podo

deljenja za prcdskolsko i 
osnovno obrazovanje rekla 
je da su ove godine uz sil
nu :i.elju imali i srecu da se 
pobednici sa cakmicenja u 
sporm ukljuce i na takmi
ccnja izvan Distrikta. 

Po prvi put ove godine 
pobednice sa odbojkaskog 
takmiC:enja, uccnice Prve 
osnovne skole, bice ravno-


